
PROCES _

lncheiat azi 27.06.2018, la sediut Co
gedintei extraordinare a Consiliului Local $ag.

Secretarul comunei dl Niergeg petru fa
Pantea Petru lipseste.

La sedinta parlicipa dl Primar Rosu Flavi
Secretarul citeste procesul - verbal in

15.06.2018, secretarul intreabd dacd sunt o
existAnd se supune la vot si se voteazd cu 12

Dl Pregedinte de gedin{d Hubert Alexand
la vot aprobarea ordini de zi, se aprobd cu 12

Se trece la punctul 1 Hotdrare privino a
dezvoltare a infrastructurii de apd gi apd uza
prin POIM si asocierii Comunei gag prin Consil
prin Consiliul Judetean Timis in vederea asigur
Se citeste Expunerea de motive nr. 462g1i2.(
Flavius Alin prin care se propune ap
dezvoltare a infrastructurii de apd 9i apd uza
prin POIM, si a asocierii Comunei Sag cu Juc
vederea cofinantarii proiectului, adresa nr. 10
adresa nr.764122.06.2018 a Asocialiei de De

Dl Primar Rosu Flavius - Alin : Am fost la
cd se va cofinanla parlea pe care trebuie sd o
75% si primiriile 25% din suma ce le revine pe

Dl Presedinte Hubert Alexandru - Nicolae:
lucrdrilor de investitie pentru acest proiect, a
anul 2020

Dl Primar Rosu Flavius - Alin: Se va ap
care se va semna contractual de finantare. Din
in prima parte pentru inceperea lucrdrilor.

Dl Consilier Darco Leu - Gheorghe: Este
ci nu se construiegte sta{ia de epurare pe nza

Dl Consilier SArbovan Vlad - Cdlin: Desi
am fost invitat la SC Aquatim SA unde am avut
ca UATC Sag va fi printre primele localitdti und
de aod.

Dl Pregedinte Hubert Alexandru - Nicr
hotdr6re. Se aprobd cu 12 voturi pentru.

Se trece la punctul 2. Hotarare privind
2 ani, Inspectoratului Judetean de politie Timis
vitezei de deplasare a autovehiculelor ,,pistol L

Se citeste Expunerea de motive nr. 462
Rogu Flavius - Alin prin care se propune privind
de 2 ani, Inspectoratului Judetean de politie Ti
a vitezei de deplasarc a autovehiculelor,,pistol

Dl Presedinte Hubert Alexandru - Nico
hotdrdre. Se aprobd cu 12 voturi pentru.

Dl Presedinte Hubert Alexandru - Nico
Romano catholicd a platit impozitul pentru an
$coala Gimnaziald.

Dl Consilier SArbovan Vlad - Calin: Si
au nevote.

Dl Consilier Darco Leu - Gheorqhe. C6nd
Zona Mdnastire?.

Dl Primar Rosu Flavius - Alin: Au inceput

ERBAL

iului Local al comunei $ag, cu ocazia

apelul nominal gi constrati ci, dl Consilier

at cu ocazia sedintei orrCinare din data de
iectii in legdturd cu celel consemnate, ne

urr pentru.
- Nicolae citegte ordinera de zi si supune

n pentru.
robarea cofinantdrii "Proiectului regional de
din judelul Timi9, in perioad a 2014-2020"
I Local al Comunei $ag cu Judetului Timis
ii cofinantarii proiectului
.2018 a Primarului Comunei Sag, dl Rogu
rea cofinantdrii "Proiecrtului regional de
din judetul Timi9, in perioad a 2Q14-2020"
lui Timis prin Consiliul Judetean Timis in

112205.2018 a Societatii Aquatim S A., si
tare Intercomunitard Apii-Canal Timi9,

inta AGA Apa Canal unde s- a stabilit
loce primdriile, astfel CJ Timis va supofta

ru cofinantarea proiectului.
Cred cd ar trebui sd urgenteze demararea
riscdm sd nu fie finalizat,e lucrdrile pdnd in

a cofinanlarea Consiliulr.ri Judetean, dupd
ite am inteles Comuna {iag este cuprinsd

n avantaj major pentru comuna Sag faptul
omuner.
u eram consilier local inr mandatul trecut.
dlnire cu dl Director Vlaicu, care a prornis
se va introduce canalizarea si extinderea

supune la vot aprobarea proiectului de

area in folosinla gratuitd, pe o perioadd de
a apartului Cinemometric de mdsurare a

ser TruCAM".
22.06.2018 a Primarului Comunei Sag, dl
darea in folosintd gratuitd, pe o perioadd

is, a apaftului Cinemomertric de mdsurare
ser TruCAM" si adresa
supune la vot aprobarea proiectului de

. Ce facecu scoala vr:che?, Episcopia
a fost folositd de| 2018 desi clddirea

comunice conducerea Scolii de ce anume

incep lucrdrile de repara{ii la drumurile din

rdrile de reparatii.



Dl Presedinte Hubert Alexandru - Nicolae
discutat, ne existand declard gedinta inchisa

Pregedinte de gedinti,
HUBERT - ALEXANDRU . NICOLAE

intreabd dacd sunt si alte orobleme de


